
 

Kårstyrelsen 

Protokoll styrelsemöte 2020-09-15 
      

     § 111 – 128 
 

 

Deltagare  Malena Beijer, ordförande 

Örjan Berglin 

Douglas Björklund  

Ludvig Heed  

Lenita Jällhage 

Eva Kindbladh  

Helena Paues, till och med § 117 

Pim Rathsman  

Rolf Wassberg, sekreterare 

 

Frånvarande -- 

  

 

 

 

§ 111 

 

Ordförande Malena Beijer hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Mötet genomfördes på nätet via Zoom. 

 

 

 

 

Mötet öppnas 

§ 112 

 

Till att, jämte ordföranden, justera mötets protokoll utsågs  

Douglas Björklund. 

 

 

 

 

Val justerare 

§ 113 

 

Föreslagen dagordning för sammanträdet godkändes. 

 

 

 

 

Godkännande av 

dagordning 

§ 114 

 

Protokoll från kårstyrelsens sammanträde 2020-08-11 godkändes och 

lades till handlingarna. 

 

 

Föregående protokoll  



 

 

§ 115 

 

Styrelsen diskuterade hur kårens verksamhet skall fortgå under hösten; 

det mesta tyder på att samhällets restriktioner kommer att finnas kvar 

under överskådlig tid och att kåren följer dessa. 

Kårstyrelsen påminde om att möten skall fortsätta att vara utomhus, att 

inga övernattningar skall ske inomhus och att personer i riskgruppen 

inte bör vara i scoutlokalen när andra är där. 

 

 

 

 

Coronaläget 

§ 116 

 

Basaren planeras fortfarande utifrån förutsättningen att den kan 

genomföras ungefär som vanligt.  

Styrelsen diskuterade möjligheten att ställa in arrangemanget, beslut 

fattas senast 30 september. 

Styrelsen uppdrog åt basarkommittén att se över möjligheterna till 

alternativa sätt att genomföra basar. Brev skickas till kårens ledare om 

situationen och för att efterlysa tankar och idéer. 

  

 

 

 

Basar 

§ 117 

 

Planering av Lilla Julafton fortskrider utifrån förutsättningen att den 

kan genomföras ungefär som vanligt. 

Beslut om arrangemanget fattas på kårstyrelsemötet 14 oktober. 

 

 

 

 

Lilla Julafton 

§ 118 

 

Ingen rapport. 

 

  

 

 

Fräkenbotten 

§ 119 

 

Allt är nu flyttat till Google.  

Alla kommer att få möjlighet till egna e-postadresser, 

namn.namn@karrtorpsscoutkar.nu. 

Mail med information om den nya lösningen kommer att skickas ut till 

kårens alla ledare. 

 

 

 

 

 

 

Driven och mailadresser 

mailto:namn.namn@karrtorpsscoutkar.nu


§ 120 

 

Läkarmissionen har meddelat att Aktion Julklappen ställs in i år. Varje 

avdelning får, om de vill, genomföra något annat projekt efter eget 

huvud. 

 

 

 

 

Aktion Julklappen 

§ 121 

 

Ekonomiansvariga Eva Kindbladh förutspår ett minusresultat för 2021 

eftersom Valborgsfirandet (och eventuellt basaren) ställts in. 

Ekonomin är dock fortfarande tillfredsställande och sparpengarna är 

tillräckliga för att klara den eventuella förlusten. 

 

Det nya hyreskontraktet är påskrivet och hyran har fastställts till 56 tkr. 

 

 

 

 

Ekonomi 

§ 122 

 

Mycket materiel, inte minst tält och vindskydd, kommer att användas 

under de kommande helgerna. En inventering har gett vid handen att 

kåren har tillräckligt med utrustning. 

 

Materielgruppens uppdrag och mandat kommer att diskuteras på 

styrelsens arbetshelg. 

 

 

 

 

Materielgruppen 

§ 123 

 

Kårstyrelsen utnämnde Mårten Carlberg till kårens lägeransvarige 

inför Jamboree 2021. 

 

 

 

 

Jamboree 2021 

§ 124 

 

Kårstyrelsen utnämnde Malena Beijer till kårens lägeransvarige inför 

Miniscout 19 – 22 juni 2021. 

 

 

 

 

Miniscout 

 

§ 125 

 

Ledarhelgen är planerad till 5 – 6 februari 2021. Gillwellstugan är 

bokad och bekräftad. 

 

 

 

 

 

Ledarhelg 

 



§ 126 

 

Kårwebb 

Kårstyrelsen beslutade att utreda möjligheten att kårens hemsida skall 

föras över till Scouternas webplattform. Kontakt ska tas med 

scoutkårer som har den lösningen för att inhämta deras åsikter och 

erfarenheter. 

 

Demokratijamboree 

Demokratijamboreen, 21 – 22 november, blir i år helt digital. Tre 

utmanarscouter är anmälda. Kårstyrelsen beslutade att uppkoppling 

ordnas i lokalen så att fler kan följa jamboreen på nätet. 

 

Distriktsstämma 

Stockholms scoutdistrikts årsstämma genomförs digitalt 17 oktober. 

Olika alternativ till genomförande ihop med andra kårer diskuteras. 

 

Boomerang 

Läger för utmanare kommer att arrangeras på Vässarö. Flera 

utmanarscouter från kåren har visat intresse. Dock måste minst en 

ledare från kåren följa med till lägret. 

 

 

 

 

Övriga frågor 

§ 127 

 

Nästa kårstyrelsemöte sker onsdagen 14 oktober klockan 18.30. I 

skrivande stund är det oklart var och hur. 

 

 

 

 

Nästa möte 

§ 128 

 

Ordförande Malena Beijer tackade alla närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Mötet avslutas 

  

   

   

Rolf Wassberg 

Sekreterare 

  

   

   

   

   

Malena Beijer 

Ordförande 

 

 Douglas Björklund 

Justerare 

 


